
Zápis z jednání školské rady ZŠ Táborská
31. 3. 2022

Přítomni: Zdenka Johnson, Pavel Kolář, Veronika Boušková, Karel Zavřel

Host: František Prokop

Nepřítomni: Marie Kurková, Tomáš Chaloupka

1. Zahájení jednání

2. Kontrola zápisů z třídních schůzek - žádné podněty školské radě.

3. Situace ohledně přechodu před školou:

○ proběhlo jednání předsedkyně ŠR s některými rodiči,

○ na dopravní komisi městské části se situace neprojednávala,

○ věc je údajně v řešení magistrátu, spíše ale bez výhledu na rychlou změnu.

4. Školská rada obdržela kladnou zpětnou vazbu od rodičů ze 3.A ohledně přístupu 

školy k řešení situace ve třídě.

5. Kroužky - výzva škole, aby vytvořila systém el. nástěnky, kde budou vždy aktuální 

informace o odpadajících  či přesouvaných kroužcích.

6. Situace ohledně ukrajinských dětí - škola přijala zatím 5 žáků, čímž se naplnila 

kapacita budovy. Aktuálně čekáme na rozhodnutí zřizovatele o navýšení kapacity 

školy. Zápis pro ukrajinské děti do prvních tříd bude 15. 6. (shodný termín pro celou 

městskou část).

7. Výzva rodičům - zvážit založení spolku rodičů. Ten by případně mohl pořádat 

finanční sbírky a rozhodovat o přerozdělení vybraných peněz jako podpory pro 

potřebné žáky a jejich rodiny. Jedná se nejen o aktuální situaci ohledně ukrajinských 

dětí.

Ředitel zjistí zájem učitelského sboru o takovou formu podpory žáků a zajistí kontakt 

na podobně fungující spolek na jiné škole.

8. Ukončení jednání školské rady.

Příští jednání školské rady bude iniciovat její předsedkyně podle potřeby a aktuální situace.

zapsal: Karel Zavřel, doplnila Zdenka Johnson


